
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

Datum: 16mei 2023

Tijd: 20:00-21:05
Locatie:DeKeyzer, Leiden

Technisch Voorzitter: Joris Hetterscheid
Stem- enNotulencommissie:Remco Vonk & Luuk de Vendt

Agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 6 december

20.05-20.20 Bestuursverantwoording

20.20-20.35 Jaarrekening

20.35-20.50 Verkiezing Kascommissie

20.50-21.00 Pauze

21.00-21.20 Amendementen Afdelingsreglement

21.20-21.40 Politiekemoties

21.40-21.45 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

21.45-... Borrel

Opening AAV (20:16)

Installatie Technisch Voorzitter

Per acclamatie ingesteld

Installatie Stem- enNotulencommissie

Per acclamatie ingesteld

Vaststellen agenda

Per acclamatie vastgesteld

Vaststellen notulen AAV 6 december 2022

Per acclamatie vastgesteld
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Bestuursverantwoording (20:17)

MaxV: Er zijn bestuursfoto’s op dewebsite toegevoegd. Noah is de komende tijd afwezig

wegens persoonlijke omstandigheden.We hebben er nu al een tijd op zitten en de

verkiezingsAAV komt eraan.We zijn gedurende het jaar binnen het bestuur erg naar elkaar

toegegroeid.We zijn bezig geweest met het organiseren van activiteiten, zoals het bezoek aan

de ambassade vanOekraïne, enmet politieke output,We hebben een opiniestuk geschreven

over het overschot van internationale studenten enwe hebben een ludieke actie omtrent de

gekozen burgemeester in Leiden georganiseerd.We hebben ook veel invloed op de lijst van de

Provinciale Staten uit kunnen oefenen. Ten slotte wordt er hard gewerkt aan de Twinning naar

Straatsburg. Overige zaken lopen volgens plan.We hebben de afgelopen tijd veel geleerdmet

hoogte- en dieptepunten.Maar tot nu toe is het voor ons eenmooi bestuursjaar.

Vragen

Er zijn geen vragen

Jaarrekening (20:20)
Steffan: In het algemeen gezien hebbenwemeer baten en lasten gehad dan begroot. Een deel

van de kosten van 2022 is afgeroomd naar de algemene JD rekening. Er was een fout in januari

in de afroming die is rechtgezet. De afdracht is verminderd. Kosten voor zaken zoals

boekhouding en overige diensten zijn gestegen. De aanvraag van projectsubsidie voor de

twinning is hoger geworden dan begroot. Dit komt door verhoging van reiskosten en

hotelkosten. Er is geen projectsubsidie voor het zomeroffensief aangevraagd, maar er is wel

geld aan uitgegeven uit eigen kas. Er is geen zomerbarbecue geweest dus dat geld is niet

uitgegeven. De lustrumpot is niet uitgeven aan lustrumactiviteitenmaar is gebruikt voor het

afdelingskerstdiner. Er zijn twee symposia georganiseerd waardoor dit budget wel

aangesproken is. Er zijn kosten gemaakt voor de bestuursfoto’s. Zaalhuur is volgens

verwachting geweest. Aan gezelligheidsactiviteit is het halve budget uitgegeven vanwat was

begroot. Samenwerkingsactiviteiten is naar verwachting geweest. Hetzelfde geldt voor

bierbitterballenbudget. Ten slotte komen de kosten van het overdrachtsweekend overeenmet

wat was begroot en is er een extra bestuursweekendweggeboekt op de onvoorziene kosten.

Vragen

Q (Hester):Waarom staat er 1 cent in demin op begroting?

A (Steffan): Iemandwilde per se dat er 69 zou staan.

Q (Kalle):Welke persoonwas dit specifiek?

A (Steffan): Philip.

Q (Pieter):Welk bestuur?

A (Steffan): bestuur Duvekot

Er wordt decharge verleend.

Pauze (20:35)

2



Verkiezing Kascommissie (20:30)
David Vlot: Ik heb geen financiële achtergrond. Dit is denk ik juist een sterk punt, want

daardoor heb ik een andere blik. Ik ben perfectionistisch en houd van overzicht. Ik wil kijken

naar de zin en samenhang binnen de financiën. Ik werk veel met Excel en rekenvaardigheden

opmijn studie, wat van pas kan komen. Ik wil leren over de financiële kant van de vereniging.

Vragen

Q (Max V): Zou je je kasstijl typeren als Zuid-Europees?

A (David): Ik wil alles uit kunnen leggen dus zal eerlijk handelen.

Q (Hester): Ga je een ton verduisteren?

A (David): Nee, wil alles kunnen verantwoorden.

Q (Hester): Zien we je nogwel als lid van de SNC?

A (David): Ja, ik game aanmelden voor het zomercongres. Enmogelijk ook die daarna.

Q (Pieter): Gaanwe vaker een belastingparadijs bezoekenmet de Twinning?

A (David): Volgend jaar ga ik de Twinning niet meermee organiseren. Anders had ik dat graag

gedaan.

Jelle Stap is niet aanwezig. Max J leest namens hem een stukje voor: Ik hebmijzelf

geherkanideerd voor de kasco, omdat de kasco essentieel is voor het voortbestaan van de

vereniging. Daarnaast weet ik dat het als penningmeester fijn is om een klankbord te hebben

om dingenmee te overleggen.

Kandidaat Totaal
uitgebrachte
stemmen

Voor Tegen Verkozen
(ja/nee)

David Vlot 15 15 0 ja

Jelle Stap 15 14 1 ja

Pauze (20:35)
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ARwijzigingen (20:45)

AMAR01 –Vo voor de (ere)leden 1

Indiener: Historisch wetenwe niet van leden van verdienste.Wij vonden

het raar om zowel erelid als lid van verdienste te hebben.We

vinden het beter ommaar één soort te hebben.

Voor Neutraal Tegen

Indiener: Stem voor.

Stemming: Met overweldigendemeerderheid aangenomen.

AMAR02 –Vo voor de (ere)leden 2

Indiener: In de loop der jaren is de prijs van drankjes opgelopen.We

willen dit schrappen.

Noot: ‘voeg toe’ moet zijn ‘schrap’

Voor Neutraal Tegen

Waar komt het bedrag van 6,60

vandaan?

Demogelijkheid om een

consumptie te krijgen kan

wel een drijfveer zijn om te

blijven komen.

Indiener: Wevinden 6,60wel gortig als prijs voor consumptie om gratis

weg te geven.Weweten ook niet waar het vandaan komt.

Stemming: Aangenomenmet 9 stemmen voor en 6 stemmen tegen.

AMAR03 –Vo voor de (ere)leden 3

Indiener: De titel erelid komt te vervallen als je geen lid meer bent. Heeft

wel cachet als je erelid blijft als je lid af bent. Het is ook leuker

ommaximaal één erelid per afdelingsbestuur te hebben. De rol

van de AAVwordt ook geschrapt. Overigens worden deze

dingen aangepast om ook daadwerkelijk tot het gebruiken

hiervan te bevorderen. ook hier moet ‘voeg toe’ zijn ‘schrap’

Voor Neutraal Tegen
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Waarom wil je de rol AAV

helemaal schrappen?

Waarom staat er niks in van dat

erelidmaatschap kan vervallen

bij veranderde

omstandigheden?

Ik begrijp de overweging niet

ommaximaal één erelid te

benoemen.

Soms als je tweemensen

hebt die in samenwerking

heel veel hebben gedaan,

kan het goed zijn als die

samen benoemd kunnen

worden en kunnen genieten

van een gratis consumptie.

Indiener: De input van de AAVwordt geschrapt want het zou een feest

moeten zijn enmet het stemmen hierover zou het kunnen zijn

dat er tegen gestemdwordt en dit zou niet de bedoeling

moeten zijn bij een lid van verdienste. Een stemming kan tegen

zijn en dat is zuur. Dat wil je voorkomen.

Het lijkt me ook sterk dat het echt helemaal gelijk is en iemand

helemaal hetzelfde heeft gedaan.

Stemming: Met overweldigendemeerderheid aangenomen.

Politiekemoties (20:57)

PM01–Het jaartal 2030 blijft heilig

Indiener: Dit is niet mijn motie, dus ik kan niet zo veel vertellen. Het gaat

erom dat we het jaartal 2030 aanhouden. Lees demotie zelf

ook nog even.

Voor Neutraal Tegen

Volgensmij vindenwe al

zoiets. Maar het is goed om

het te behandelen op het

congres.

Deze wordt neem ik aan ook

ingediend op het congres? En

zijn we hier nog niet voor? Om

te voorkomen dat dit

neergeslagenwordt door

landelijk.

Er is al een soortgelijkemotie

ingediend.

Tegenwelk examen kijk je op?

Indiener: Ik zie op tegen aardrijkskunde.
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Stemming: Unaniem aangenomen.

PM02–Geschaalde Dividendbelasting

Indiener: Deze komt uit de politieke commissie. Dezemotie wil ervoor

zorgen dat het mogelijk moet zijn om grotere

belastingpercentages te vragen voor bedrijven die gedurende

een jaar meer winst behalen. Er is groeiende armoede voor

gezinnen, dus bedrijvenmogen best wat meer gaan betalen.

Voor Neutraal Tegen

Deloitte is een super rijke

bende. Dividendbelasting

aanpakken is super nodig.

Hoe zie je het voor je?

Belastingdienst moet dit gaan

implementeren en dat kan

lastig zijn. Bedrijvenmaken

goedewinst, maar dat heeft

niet te maken het financieel

ongezonde huishoudens.

Indiener: Kanme voorstellen dat belasting voor grote bedrijven kan

gaan naar arme gezinnen en gezinnen die het nodig hebben.

Haalbaarheid zou geen issuemoeten zijn.

Stemming: Met overweldigendemeerderheid aangenomen

Vraag aan bestuur door jongste aanwezige lid
De vraag van het jongste aanwezige lid wordt niet genotuleerd.

Decharge en afsluiting (21:05)
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